
 
 
 

Side 1 av 2 
 

Møtereferat 
 
Deltakere:       
Geir Inge Sivertsen, Hallfrid Kristoffersen, Rigmor Lilleland, Anne Mette Hermundstad, 
Berit T. Skiftun, Wenche Drengstig, Unni Høiby, Agnes Omdal, Gro Harestad, Anne 
Tyldum 
 
Forfall:  
Einar Fagersheim  
 
Kopimottakere:  
Erna Harboe, Kari Helene Bjo Reinås 
 
Møteleder: Geir Inge Sivertsen 
Møtedato:  26.09.2023 
Klokkeslett: 1500-1800 
Møtenr: 06/23 
Møtested: Gløden 
Arkivref: 2023/244 -  89538/2023  

  
 
Møtereferat Brukerutvalget 26.09.2023 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
37/23 Godkjenning av innkalling og referat fra 28.08.2023 

Referat og innkalling godkjent. 
 

   
38/23 Hvordan tilrettelegges det for at ledsager kan være med 

pasienter med psykisk utviklingshemmede over 16 år på 
SUS 
v/Overlege/avd.sjef My Torkildsen, Avd. for fysikalsk medisin 
og rehabilitering.  
 
Rehabiliteringsavd har jobbet mye de siste årene for å gi et 
bedre tilbud både til dagbehandling og til de som er innlagt. 
Det planlegges godt  før pasientene kommer til avdelingen slik 
at de får et best mulig opphold.  
 
Innspill fra BU:  

• Finnes det retningslinjer for psykisk 
utviklingshemmede som er innlagt på SUS. Kari Helene 
sjekker dette.  

• Finnes det hjelpemidler for de som er hardt skadet og 
inneliggende på Lassa? 

• BU etterlyser mulighetene for at pasienter og 
pårørende kan evaluere oppholdet – ønsker å komme 
med innspill til spørsmål i en evt. evaluering. Viktig at 
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evalueringen er tilpasset avdelingen de har vært 
innlagt på. Evalueringen må være flerspråklig.  

 
39/23 Behandlingskapasiteten innen Psykisk helsevern Voksne, 

Barn, Unge og Rusavhengige 
Klinikksjef Sølve Braut, Klinikksjef Lars Conrad Moe og ass. 
Klinikkleder Kjetil Hustoft.  
I forbindelse med bekymringsmelding fra Ressursgruppen 
Klinikk psykisk helsevern voksne ble klinikkledelsen psykisk 
helsevern invitert til en dialog med Brukerutvalget.  
 
Ressursgruppen har sendt bekymringsmeldingen pga at Helse 
Vest «fryser» ledige driftsavtaler med avtalespesialister innen 
psykisk helsevern.  
 
Klinikkledelsen redegjorde for situasjonen og utfordringene 
med å rekruttere og beholde psykologer og psykiatere.  
 
Brukerutvalget ønsker å ta saken opp i styret i Helse 
Stavanger og vil melde sin bekymring for kapasitet og 
kompetanse i psykiatrien.   
 

 

   
40/23 Forberedelse presentasjon av Brukerutvalget HST på 

samling i Bergen 
Det forberedes en presentasjon i plenum som Geir Inge, Berit 
og Hallfrid jobber videre med til fristen for innsending 13. 
oktober.  

 

   
41/23 Profilering av Brukerutvalget  

Hvordan kan BU profilere seg? Fortsettelse i neste møte.  
 

 

   
42/23 Gjennomgang styresakene til styremøte 

Ref. notat sendt ut 26.09.2023 
 

 

   
 Eventuelt 

Ingen saker meldt 
 

 
 
Karin Irene Eide 
referent 
 


